

Samaritan's Purse is looking to hire a qualified and competent contractor to construct a new water point and water distribution network in **Solagh, Sinjar, Ninewa Governorate**, Iraq. In doing so, Samaritan's Purse seeks to reduce the suffering of vulnerable persons and improve their quality of life by providing community members with clean and adequate water.

The contract will include several parts including **mechanical works, civil works, electrical works, and construction of a high voltage power system.**

1. Mechanical works will include a geological survey and drilling of a new borehole including all casing and piping. This will also include water quality testing, installation of a submersible pump, and construction of a water tank.

Mechanical works will also include a water distribution network consisting of high-density polyethylene pipes of both 110mm and 75 mm diameter. This will also include all necessary valves and manholes. Finally, the contractor will be responsible to lay pipe directly to 265 households as per the BOQs.

2. Civil works for this project include construction of a concrete foundation for one water pump room and also construction of a pump room with a steel window, maintenance opening, and steel door. Civil works will also include construction of a concrete foundation for one water tank as well as a signboard detailing the project.
3. Electrical works for this project include supplying and installing materials for all electrical works including indoor and outdoor lights, sockets, cables, and electrical board.
4. Construction of a high voltage power system includes provision and installation of a 100KVA transformer, 9 electric poles, 1 H-pole for high voltage power transmission lines, and the correlating high pressure transmission lines for the ACSR conductor.

More information regarding this project will be provided at the supplier meeting. Please see Supplier Meeting Invitation for more details.

WE PRACTICE PROCUREMENT WITH INTEGRITY

Integrity of the Public Tender procurement process is of the utmost importance. Un-ethical procurement conduct will not be tolerated and will result in the immediate dismissal from the Public Tender procurement process. All bids are received directly by the Tender committee. It is not possible to influence the decision or outcome of the Tender. Submit your best value proposal the first and only time. No Samaritan's Purse employee will solicit you outside of this tender. REPORT ALL UNETHICAL BEHAVIOR, FOR CONFIDENTIALITY REPORT TO THE Samaritan's Purse HOTLINE **(Phone Call/ WhatsApp/ Signal) (Iraq +964 750 863 6742 / Syria +964 750 078 4354).**

If you, the supplier, suspect fraud from an SP employee, are asked to commit fraud, or witness an SP employee act in a deceitful way, please notify Samaritan's Purse leadership by calling our confidential hotline where Arabic and Kurdish speakers are ready to receive your call. Please **(Phone Call/ WhatsApp/ Signal) (Iraq +964 750 863 6742 / Syria +964 750 078 4354).**

تتطلع منظمة ساماريتانس بيرس لتوظيف مقاول مؤهل ومختص لإنشاء نقطة مياه جديدة وشبكة توزيع مياه في صولاغ ، سنجار ، محافظة نينوى ، العراق. من خلال القيام بذلك ، تسعى المنظمة إلى الحد من معاناة الأشخاص المستضعفين وتحسين نوعية حياتهم من خلال تزويد أفراد المجتمع بمياه نظيفة وكافية.

سيشمل العقد عدة أجزاء من بينها الأعمال الميكانيكية ، والأعمال المدنية ، والأعمال الكهربائية ، وإنشاء نظام طاقة عالي الجهد . ستشمل الأعمال الميكانيكية إجراء مسح جيولوجي وحفر بئر جديد بما في ذلك جميع الأنابيب والأغلفة. وسيشمل ذلك أيضاً اختبار جودة المياه وتركيب مضخة غاطسة وإنشاء خزان مياه . كما ستشمل الأعمال الميكانيكية شبكة توزيع مياه تتكون من أنابيب بولي إيثيلين عالية الكثافة بقطر 110 ملم و 75 ملم. وسيشمل ذلك أيضاً جميع الصمامات وفتحات التفتيش الضرورية. أخيراً ، سيكون المقاول مسؤولاً عن مد الأنابيب مباشرة إلى 265 أسرة وفقاً لجداول الكميات.

- تشمل الأعمال المدنية لهذا المشروع بناء أساس خرساني لغرفة واحدة لمضخة المياه وأيضاً بناء غرفة ضخ مع نافذة فولاذية . وفتحة صيانة وباب فولاذي. ستشمل الأعمال المدنية أيضاً إنشاء أساس خرساني لخزان مياه واحد بالإضافة إلى لوحة إعلانية تفصيلية عن المشروع

- تشمل الأعمال الكهربائية لهذا المشروع توريد وتركيب المواد لجميع الأعمال الكهربائية بما في ذلك الأضواء الداخلية والخارجية والمقابس والكابلات واللوح الكهربائي

- يشمل إنشاء نظام طاقة عالي الجهد توفير وتركيب محول 100 كيلو فولت أمبير مع 9 اعمدة كهربائية مع 1 عمود لخطوط نقل الطاقة عالية الجهد وخطوط نقل الضغط العالي المرتبطة بالموصل (موصل الألمنيوم بالفولاذ المقوى)

سيتم توفير مزيد من المعلومات حول هذا المشروع في اجتماع المورد. يرجى الاطلاع على دعوة اجتماع المورد لمزيد من التفاصيل.

نحن نمارس عملية المشتريات بنزاهة

إن نزاهة عملية الشراء في المناقصات العامة أمر في غاية الأهمية. لن يتم التسامح مع سلوك الشراء غير الأخلاقي وسيؤدي إلى الفصل الفوري من عملية شراء المناقصات العامة. يتم استلام جميع العطاءات مباشرة من قبل لجنة المناقصات. لا يمكن التأثير على قرار أو نتيجة المناقصة. أرسل عطائك بأفضل قيمة في مرة واحدة فقط. لن يطلب منك أي موظف في سماريتانس بيرس الخروج من هذه المناقصة.

للإبلاغ عن جميع السلوكيات غير الأخلاقية ، يرجى الاتصال بالخط الساخن السري الخاص بنا حيث يكون المتحدثون باللغة العربية والكردية على استعداد لاستقبال بياناتك من خلال مكالمات هاتفية / واتساب / سيجنال على الأرقام التالية:

(Iraq +964750863 6742 / Syria +96475078 4354)

كمورد ، إذا كانت لك شكوك لفساد أحد موظفي سماريتانس بيرس، كارتكب عملية احتيال ، أو شاهدت أحد موظفي سماريتانس بيرس يتصرف بطريقة مخادعة ، فيرجى الإبلاغ عن طريق الاتصال بالخط الساخن السري الخاص بنا حيث يكون المتحدثون باللغة العربية والكردية على استعداد لاستقبال بياناتك من خلال مكالمات هاتفية / واتساب / سيجنال على الأرقام التالية:

(Iraq +964750863 6742 / Syria +96475078 4354)